

CERTIFICATE

The company

000 Thermopol
Ryabinovaya Street 43 A
121471 Moscow, RUSSIA

is granted authorisation according to STANDARD 100 by OEKO-TEX® to use the STANDARD 100 by OEKO-TEX® mark, based on our test report **18.O.34647**



for the following articles:

Thermally bonded non-woven trade name "Hollowfiber®" made of polyester, raw white.

The results of the inspection made according to STANDARD 100 by OEKO-TEX®, Appendix 4, **product class I** have shown that the above mentioned goods meet the human-ecological requirements of the STANDARD 100 by OEKO-TEX® presently established in Appendix 4 for baby articles.

The certified articles fulfil requirements of Annex XVII of REACH (incl. the use of azo colourants, nickel release, etc.) as well as the American requirement regarding total content of lead in children's articles (CPSIA; with the exception of accessories made from glass).

The holder of the certificate, who has issued a conformity declaration according to ISO 17050-1, is under an obligation to use the STANDARD 100 by OEKO-TEX® mark only in conjunction with products that conform with the sample initially tested. The conformity is verified by audits.

The certificate 06.MI.48480 is valid until 28.02.2019

Boennigheim, 08.03.2018

Dipl.-Ing. (FH) Elisabeth Panian
Head of Certification Body OEKO-TEX®



CERTIFICATE

Фирма

000 Thermopol
Ryabinovaya Street 43 A
121471 Moscow, RUSSIA

получает согласно STANDARD 100 by OEKO-TEX® право
использовать знак STANDARD 100 by OEKO-TEX®, на основании
выводов нашей экспертизы **18.0.34647**



для следующих товаров:

Термоскрепленный нетканый материал торговой марки "Холлофайбер®", изготовленный из полиэфира, натурально белый.

Результаты испытаний, проведенных в соответствии с STANDARD 100 by OEKO-TEX®, Приложение 4, **класс продуктов I**, показали, что вышеназванные продукты соответствуют действующим в настоящее время экологическим требованиям для сохранения здоровья людей STANDARD 100 by OEKO-TEX®, Приложение 4 к товарам для детей младшего возраста.

Сертифицированные изделия отвечают действующим требованиям, дополнение XVII REACH (вкл. применение азо-красителей, никеля и т.д.), а также американским требованиям относительно общего содержания свинца в детских товарах (CPSIA; за исключением принадлежностей сделанных из стекла).

Владелец сертификата в декларации соответствия согласно ISO 17050-1 дал обязательство маркировать знаком STANDARD 100 by OEKO-TEX® только соответствующие контрольным образцам изделия. Соответствие проверяется аудиторскими проверками.

Сертификат 06.MI.48480 действует до 28.02.2019

Boennigheim, 08.03.2018

Dipl.-Ing. (FH) Elisabeth Panian
Head of Certification Body OEKO-TEX®

